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BRM.0002.36.2021 
Protokół Nr XXXVI/21 

z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Rynie 
odbytej w dniu 27 października 2021 roku 

 
Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Ratuszowej 2 w Rynie   
w godz.15:00 do 15:50 .  

 
W obradach uczestniczyli: 
 
-     Przewodniczący Rady Miejskiej - Juliusz Brant 
-     Radni  
-     Burmistrz MiG                           - Jarosław Filipek      
-     Sekretarz Gminy                       - Monika Chyła 
-     Skarbnik Gminy                        - Agnieszka Kozłowska–Budka 
-     Pracownik UMiG                      -  Wiesława Wachowska 
-     Kierownik MGOPS                   -  Ewa Modzelewska   
-     Prezes PGKiM                         -  Juliusz Leczycki 
-     Maria Tuczyńska                      - Dyrektor RPEKiT 
-     Renata Radziulewicz               -  Dyrektor ZS-P 
-     Radca Prawny                          - Anna Ulanowska  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 29 września br. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania   
    Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Ryn w 2022 r. Druk 1 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  
    na terenie Gminy Ryn na 2022 r. Druk 2 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  „ Rocznego programu  współpracy z organizacjami   
    pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.   
    o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie Gminy Ryn na rok 2022 ”. Druk 3 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 
    w Gminie Ryn na lata 2022 – 2026”. Druk 4 
 10.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Ryn na lata 2021-2031. 
      Druk 5 
11.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi   
     Giżyckiemu. Druk 6 
12.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego planu   
     zagospodarowania przestrzennego obejmującego działki o numerach geodezyjnych: 2, 5/2 i 5/3,   
     położonych w obrębie geodezyjnym Rybical, gmina Ryn w części obejmującej działki  
     o nr geodezyjnych od nr 743 do nr 763, obręb Rybical. Druk 7 
13.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miejscowości, w których pobiera się opłatę miejscową oraz   
     określenia zasady ustalania i poboru oraz terminu płatności i wysokości stawki opłaty   
     miejscowej. Druk 7 
14.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2021r. Druk 9 
15.Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2021-  
     2027. Druk 10 
16.Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ryn w roku szkolnym 2020/21. 
17.Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych.  
18.Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
19. Zamknięcie posiedzenia.                           
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Ad.1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził 
prawomocność obrad, w których  uczestniczyło 13 radnych. Nieobecni: Pani M. Owczarek, Pan 
K.Cybul. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
Ad.2  Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – zapytał o wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.  
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG   – wniósł o rozszerzenie porządku obrad : 
1/ o podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od  nieruchomości. Druk 11 ( po pkt 15,   
    jako pkt 16 ) 
2/ o podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz zasad jej   
   ustalania, poboru i terminów płatności. Druk 12 (po pkt.16, pkt 17) 
 

 
1/ W wyniku przeprowadzonego głosowania  wniosek o  rozszerzenie porządku obrad o Druk 11  
    został przyjęty jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej 
Zacharczyk 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Cybul, Marta Agnieszka Owczarek 
 
 
2/ W wyniku przeprowadzonego głosowania  wniosek o  rozszerzenie porządku obrad o Druk 12  
    został przyjęty jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej 
Zacharczyk 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Cybul, Marta Agnieszka Owczarek 
 
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 29 września br. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie protokół z poprzedniej sesji z 
29 września br.   
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W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty większością głosów.. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Andrzej Zacharczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Roman Piotr Szewczyk 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Cybul, Marta Agnieszka Owczarek 
 
 
Ad.4 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w   
        okresie między sesjami. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – : 
1/ przedstawił protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli  przeprowadzonej  w dniu 19 października 2021r.   
w Urzędzie Miasta i Gminy Ryn  - w zakresie  dotacji przeznaczonych z budżetu gminy na zadania 
realizowane przez stowarzyszenia i organizacje pozarządowe w I półroczu 2021r. – protokół stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokółu 
2/ poinformował, że 6 października br. brał udział w posiedzeniu zarządu "RYSIPON”  prowadzącego 
Warsztaty Terapii Zajęciowej i Środowiskowy Dom Samopomocy Społecznej w Rynie 
3/ poinformował, że 15 października br. , na zaproszenie Dyrekcji Zespołu Szkolno – Przedszkolnego, 
uczestniczył w uroczystościach związanych z obchodami Dnia Nauczyciela.  
 
Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między     
         sesjami. sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu 
 
Pan J.Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że: 
1/ 8 października uczestniczył w świecie batalionu remontowego „ Ziemi Ryńskiej ”  
2/ 15 października odbyło się walne zgromadzenie Mazurskiego Związku Gospodarki Odpadami 
3/ 15 października uczestniczył w Dniu Nauczyciela, czyli w Dniu Edukacji Narodowej 
4/  w poniedziałek uczestniczył w spotkaniu z Panią Senator Małgorzatą Kopiczko;  z Polskiego Ładu 
Gmina otrzymała dofinansowanie do dwóch wniosków na około 7 000 000 zł – na wodę, kanalizację i 
stację uzdatniania wody nad Jez. Ołów – ogrody działkowe oraz na żłobek; trzeci wniosek na remont 
amfiteatru nad Jez. Ołów – nie uzyskał dofinansowania. 
 
Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i   
         Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Ryn w 2022 r. Druk 1 

 
Pani W. Wachowska – pracownik UMiG – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pani J. Kryńska- Cieśla- Przewodnicząca Komisji bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/272/21 stanowi załącznik nr 4  do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej 
Zacharczyk 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Cybul, Marta Agnieszka Owczarek 
 
 
Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  
         na terenie Gminy Ryn na 2022 r. Druk 2 
 
 
Pani W. Wachowska – pracownik UMiG – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pani J. Kryńska- Cieśla- Przewodnicząca Komisji bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/273/21 stanowi załącznik nr 5  do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej 
Zacharczyk 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Cybul, Marta Agnieszka Owczarek 
 
 
Ad.8  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  „ Rocznego programu  współpracy z   
         organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z   
         dnia 24 kwietnia 2003 r.  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie Gminy   

          Ryn na rok 2022 ”. Druk 3 

 
Pani W. Wachowska – pracownik UMiG – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pani J. Kryńska- Cieśla- Przewodnicząca Komisji bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/274/21 stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej 
Zacharczyk 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Cybul, Marta Agnieszka Owczarek 
 
 
Ad.9  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 
         w Gminie Ryn na lata 2022 – 2026”. Druk 4 
  
 
Pani E. Modzelewska – Kierownik MGOPS – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pani J. Kryńska- Cieśla- Przewodnicząca Komisji bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/275/21 stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej 
Zacharczyk 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Cybul, Marta Agnieszka Owczarek 
 
 
Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Ryn na lata   
           2021- 2031. Druk 5 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/276/21 stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej 
Zacharczyk 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Cybul, Marta Agnieszka Owczarek 
 
 
Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej   
           Powiatowi Giżyckiemu. Druk 6 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt.   
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/277/21 stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej 
Zacharczyk 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Cybul, Marta Agnieszka Owczarek 
 
 
Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego planu   
          zagospodarowania przestrzennego obejmującego działki o numerach geodezyjnych: 2,    
          5/2 i 5/3,  położonych w obrębie geodezyjnym Rybical, gmina Ryn w części obejmującej   
          działki  o nr geodezyjnych od nr 743 do nr 763, obręb Rybical. Druk 7 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt.   
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/278/21 stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (13) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej 
Zacharczyk 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Cybul, Marta Agnieszka Owczarek 
 
 
Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miejscowości, w których pobiera się opłatę   
          miejscową oraz  określenia zasady ustalania i poboru oraz terminu płatności i wysokości   
          stawki opłaty  miejscowej. Druk 7 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt.   
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/279/21 stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej 
Zacharczyk 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Cybul, Marta Agnieszka Owczarek 
 
Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2021r. Druk 9 
 
Pani A. Kozłowska – Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/280/21 stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej 
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Zacharczyk 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Cybul, Marta Agnieszka Owczarek 
 
Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata   
          2021-  2027. Druk 10 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/281/21 stanowi załącznik nr 13  do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej 
Zacharczyk 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Cybul, Marta Agnieszka Owczarek 
 
 
Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od  nieruchomości. Druk 11 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG –  poinformował, że te stawki zostały przedyskutowane dosyć mocno 
na Komisji Gospodarczej. Część stawek się zmienia, część zostaje. Nie podnosimy wszystkich, część 
symbolicznie, ale niestety musimy zrobić tą korektę. W zeszłym roku nie były zupełnie podnoszone 
podatki. Mamy coraz więcej zadań i niestety te wpływy muszą też skądś być.  
 
Pani E. Fitza stwierdziła, że w ubiegłym roku 20 września głosowaliśmy podatki. Ponadto, zwróciła się 
z olbrzymią prośbą, aby przy następnym procedowaniu tak ważnej rzeczy, jak zmiana wysokości 
stawek, te rzeczy były wysyłane wcześniej,  a nie na ostatnią chwilę. Dlatego, że nie wszyscy radni 
uczestniczą w Komisji Rozwoju i nie mogli tak dogłębnie tego przedyskutować i zadać pewnych 
pytań. Przypuszcza, że część państwa radnych dopiero przychodząc na sesję zobaczyła te druki, bo 
nie każdy z rana otwiera maila i ma do niego dostęp.  
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG –  odpowiedział, że trzeba będzie pamiętać, żeby na posiedzeniu 
Komisji Rozwoju ten punkt przyśpieszyć o jeden miesiąc i wtedy będzie spokojnie można 
przedyskutować. To niestety stąd się wzięło, że chcieliśmy  przedyskutować to na komisji, ale był on 
niestety dopiero teraz.  
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta większością głosów. 
Uchwała Nr XXXVI/282/21 stanowi załącznik nr 14  do niniejszego protokółu. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, 
Jolanta Danuta Kołakowska, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, 
Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Zbigniew Biziewski, Elza Natalia Fitza, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Cybul, Marta Agnieszka Owczarek 
 
 
Ad.17 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz zasad jej   
          ustalania, poboru i terminów. Druk 12 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG –  poinformował, że zmiany są zaznaczone na czerwono. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta większością głosów. 
Uchwała Nr XXXVI/283/21 stanowi załącznik nr 15  do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Małgorzata Jabłońska, 
Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej 
Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej 
Zacharczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Elza Natalia Fitza 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Cybul, Marta Agnieszka Owczarek 
 
Ad.18 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ryn w roku szkolnym 2020/21. 
 
Pani R. Radziulewicz - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – poinformowała, że poprzedni rok 
szkolny był rokiem przechodzenia z nauczania stacjonarnego na nauczanie zdalne, hybrydowe.  
Był to też rok oczekiwania na telefon od pracownika, od rodzica z informacją, czy przechodzimy na 
kwarantannę, czy idziemy na nauczanie zdalne, czy hybrydowe. Za nami bardzo trudny rok. Kolejny 
również się taki rozpoczął. Zadania oświatowe, priorytety ministerstwa edukacji zostały wykonane.  
Egzamin ósmoklasisty nie wyszedł dosyć dobrze. Największym problemem było przede wszystkim 
zmobilizowanie uczniów do intensywnej, wytężonej pracy. W trakcie roku szkolnego był 
zorganizowany próbny egzamin ósmoklasisty i mogliśmy te wyniki sprawdzić,  zobaczyć  na jakim 
poziomie są nasi uczniowie. Żadne zajęcia prowadzone w systemie hybrydowym, czy zdalnym nie 
zastąpią zajęć prowadzonych w trybie stacjonarnym, kiedy jest bezpośredni kontakt z uczniem.  
 
Pani E. Fitza stwierdziła, że podobno jest gigantyczny problem  z internetem w szkole.   
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Pani R. Radziulewicz - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – odpowiedziała, że w dniu 
jutrzejszym ma przyjechać firma, która zajmie się tą awarią. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – odnośnie egzaminu ósmoklasisty stwierdził, że w 
tym roku bardzo go zasmuciły wyniki osiągnięte przez naszych uczniów, bo jeżeli w języku polskim 
jest tylko 7% różnicy do średniej powiatu, to w języku angielskim jest, aż 14%. Czemu jest, aż taka 
różnica. 
 
Pani R. Radziulewicz - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – odpowiedziała, że jeżeli chodzi o 
język angielski było kilku uczniów, którzy uzyskali wyniki w graniach 100% i 90-kilka %. Poziom był 
bardzo zróżnicowany. W większych miastach dzieci korzystają z dodatkowych zajęć z języka 
angielskiego.  
 
Ad.19 Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – przedstawił : 
 
1/ informację Przewodniczącego Rady z dnia 20.10.21r. z dokonanej analizy oświadczeń 
majątkowych Radnych  za   2020r. -  Informacja stanowi załącznik nr 16  do niniejszego protokółu. 
 
2/ informację Urzędu Skarbowego z dnia 29.09.21r. z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych 
Radnych  za  2020r. - Informacja stanowi załącznik nr 17  do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – odnośnie informacji z Urzędu Skarbowego, że Radni  
do  oświadczeń majątkowych nie dołączyli kopii zeznań podatkowych za 2020r. poinformował, że 

kopie nie są wysyłane ponieważ art. 24h.6 stanowi, że analizy danych zawartych w oświadczeniu 
majątkowym dokonują osoby, którym złożono oświadczenie majątkowe. Osoby, którym złożono 
oświadczenie majątkowe, przekazują jeden egzemplarz urzędowi skarbowemu właściwemu ze 
względu na miejsce zamieszkania osoby składającej oświadczenie majątkowe. Oświadczenie 
majątkowe przechowuje się przez 6 lat. 
Podkreślił, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym radni wypełnili swój obowiązek ponieważ do 
30 kwietnia br. wszyscy złożyli oświadczenia i w jednym egzemplarzu te oświadczenia zostały 
przekazane Urzędowi Skarbowemu, a w ustawie nie ma mowy, że do tego oświadczenia ma być 
jeszcze dołączona kopia PIT-u. Dlatego te PIT-y nie są wysyłane i co roku jest ten sam problem.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – przedstawił: 
3/ informację Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 22.09.21r. o oświadczeniach 
Przewodniczącego Rady – Pan J. Branta  oraz Burmistrza MiG – Pana J. Filipka -  za 2020r. - 
Informacja stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokółu. 
 

Pan J. Filipek – Burmistrz MiG - przedstawił : 

1/ informację o oświadczeniach majątkowych: Sekretarza Gminy, Zastępcy Burmistrza, Skarbnika 

Gminy, Kierowników Jednostek Organizacyjnych, Prezesa PGKiM w Rynie sp. z o.o. , Prezesa SIM 

KZN Północ sp. z o.o. w Olsztynie – za 2020r. -  Informacja stanowi załącznik nr  19 do niniejszego 

protokółu. 

Ad.20 Sprawy różne, wolne wnioski i informacje – nie zgłoszono. 
 
Ad.21  Zamknięcie posiedzenia.                           
W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Rynie Przewodniczący 
Rady zamknął obrady. 
 
                                                                                                                                                                                                                                                            
Protokółowała:                                                             Przewodniczący Rady Miejskiej w Rynie 
Bożena Dybała                                                                           Juliusz Brant 
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